
Делегат Младен Иванић поставио је сљедеће питање Колегијуму Дома народа 

Парламентарне скупштине БиХ: 

 

„Шта ће Колегијум Дома народа урадити да бих добио одговор на питање 

постављено у јуну ове године, а у вези са положајем српског језика у Општини 

Гламоч?“ 

 


